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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:840 Dopningstester på gym

I höstas aviserade statsrådet förslaget om att genomföra dopningstester på gym 
i syfte att, som statsrådet menade, i större omfattning komma åt den dopning 
som sker utanför den organiserade idrotten. Förslaget är dock förenat med en 
rad juridiska svårigheter, vilket även undertecknad har påpekat.

Regeringen har nu beslutat att ge Folkhälsomyndigheten i uppdrag att med 
miljoner kronor stödja arbetet med att utveckla arbetsmetoden 100 % ren 
hårdträning, som riktar sig till landets gym- och träningsanläggningar.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Har statsrådet för avsikt att gå vidare med förslaget om att införa dopningstester 
på gym, eller ska regeringens uppdrag till Folkhälsomyndigheten motsvara de 
åtgärder som aviserades i höstas för att komma åt den dopning som sker utanför 
den organiserade idrotten?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-14
Besvaras senast
2017-02-22 kl. 11.00


